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Referat fra BESTYRELSESMØDE NR. 3
ONSDAG DEN 10. OKTOBER 2001, kl. 18.00 

Til stede: Klavs Andreassen, Edith Finderup, Bjarne Thor Jensen, Henning Svendsen, Lone
Klamer, Anker Blauenfeldt, Kim Hansen, Birgit Eriksen, Jørn Weirsøe, Ole Holm,
Mette Bjersing, Bjarne Eriksen, Christian Finderup,

Referent: Birgitte Poulsen.

DAGSORDEN:
Pkt.  1: Godkendelse af dagsorden.

Ingen tilføjelser til dagsordenen.

Pkt.  2: Godkendelse af bestyrelsesreferat nr. 2
Der var følgende kommentarer:
• Pkt 4. DIT skal ændres til DIF.
• Pkt. 8  Træneren hedder Henrik Tingleff
• Birgit melder fra til møde d. 28/11.
• UDU takker for at forslaget om trænerlønninger blev vedtaget.
• Spørgsmål til hensættelser hos DBF. Pga for sent fremmøde af HB-

medlemmerne tilDBF-møde, blev SBKr’s bemærkninger ikke fremlagt. Michael
Jørgensen stiller gerne op til et SBKr bestyrelsesmøde, for at forklare ideen om
de mange henlæggelser.

• UDU. Morten Christensen ”ligger i dvale”. 
• Nyhedsbrev fra DBF skal ikke erstatte bladet ”Badminton”. 

Med disse ændringer blev referat nr. 2 godkendt.

Godkendelse af AU-referat nr. 3
Godkendt uden spørgsmål.

Pkt.  3: Aktivitetsplan 
Ingen tilføjelser.
Edith mangler stadig input fra SSU og VETU. 
Der fornemmes lidt sløvhed om overholdelse af deadlines. Det skal strammes op!

Pkt.  4: Økonomi
Det endelige, reviderede regnskab blev udleveret. Der er ingen bemærkninger.
Mundtlig bemærkning fra revisorerne: 
• Dejligt at se, at nogle af fondene var forsvundet jf. tidligere henstilling. 
• Overtræk på administrationskonti. Det er vær at overveje ADSL-linier så det af-

passes forbrugets størrelse.

Budgettal er tilrettet jf. bestyrelsens beslutning. Bjarne T. opfordrede til, at udval-
gende korrigerede sin tal, så snart man kender til afvigelser f.eks. vedr. SM, hold-
turnering m.m. 
Henning: Det kan være svært at følge, som tingene bogføres nu. 
Bjarne T.:Denne situation ændres i det fremtidige bogføringssystem, hvor der er
mere gennemsigtighed. Præcis hvornår det nye system kører er uvis. Bjarne stude-
rer pt. det nye bogholderi-system. Lone låner Bjarne en håndbog om programmet.

CUP 2000: Disketten er kommet i dag, og er på vej rundt i systemet.

Jernløse har tilmeldt hold, trods B-medlemskab. Der har været henvendelse til Bjar-
ne T, om ændring til A-medlem. 
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Holdturneringsledere bør vide hvem der er B-medlemmer. De modtager faktisk en
liste, senest pr. 1/5.

Dommerne anmoder om 310 kr. pr. ny dommer, der består dommerkursus i næste
week-end. Dette blev godkendt.  Næste års budget skal indeholde denne post.

Takstblad skal tilrettes så ny tekst lyder:
Veteran single 150 kr.
Veteran double 185 kr.
Senior  single 140 kr
Senior double 165 kr

Håndbog rettes til regelbog og ringbind koster stadige 75 kr. 
Regelbog: 25 kr.+ porto

Pt. er der kun 4-5 der har bedt om et print af håndbogen.

Edith rundsender et nyt takstblad.

Pkt.  5: Venskabssamarbejde med Polen
Kim takkde for tilbagemeldingerne, som konkluderende giver et positivt holdning til
projektet, og dermed er der sagt ”GO” til projektet. 
Der er taget kontakt til Polen, om at kontrakten er gået igennem (gælder for 1 år pr.
næste sæson). USU+UDU og BREDU bør sætter sig sammen og diskutere nogle af
indsatsområderne. Kim indkalder til et møde. 
VETU mener stadig at projektet bør ligge i DBF-regi og ikke SBKr-regi. DBF er in-
formeret om projektet. DBF har tilkendegivet, at det er en god ide, at SBKr går vide-
re med projektet.
Christian spurgte: Hvad får SBKr. tilført ved samarbejdet. Svar: Vi (klubberne og
trænerne) tilbydes et samarbejde og oplevelser, og det har en vis reklameværdi.

Pkt.  6: HB-møde
Nærmest kun snak om jubilæumstiltag. 
Arbejdsgruppe nedsat til diskussion af øst-vest spillerflytning af elitespillerne.
Reklamekontrakt med spillerne, hvor der foregår forhandling endnu. 
Næste HB-møde d.20/10 (tema-møde) Temaet er endnu ikke kendt.

SSU ønsker at vide hvad der sker i holdturneringen i næste sæson vedr. 5 sæt til 7.
Der var stor diskussion om dette emne, hvilket beviser at forvirringen er total. Emnet
tages op.
I DGI spilles der efter helt andre regler !!?
Østmesterskaberne får lov til at spille 5 sæt til 7. Klavs skriver til DBF om at få dette
godkendt.

SBKr skal formulere en holdning til antallet af HB-stemmer i forbindelse med ny
struktur i Jylland. Punkt til fremtidigt bestyrelsesmøde.

Drøftelse om kursusafholdelse i DBF-regi. Det er vigtigt at kredsene får besked om
hvilke kurser der gennemføres af DBF.

Pkt.  7: Orientering fra udvalgene
USU:
• Kredsmatch mod København. Alt blev vundet, så det gik godt.
• Møde med træner og mentorer.
• Lennart fra Tåstrup har kontaktet Lone ved flere lejligheder ang. turneringsan-

søgning. Nu har de fået en forklaring på de modtagne afslag af turneringsan-
søgninger.

• U.11 og U.13 kredsmatch mod Fyn.
• DM-ungdom  Kval.turnering til DM for C-række spillere.
• Tuse-sagen tages op af Ulla.
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• ”Holdsamarbejdssag” Lone forklarede sagens forløb. Det erkendes, at sagen er
håndteret uprofessionelt. Dette er beklageligt, og har givet anledning til debat i
USU. 

• En Badminton-Hjemmeside har forespurgt om de måtte benytte Danish Junior
Cup’s logo som en slags reklame for turneringen. Dette blev afslået. Klavs ori-
enterer de berørte parter.

VETU:
• Kredsmatch gik godt. SBKr.-vindere i de fleste rækker.
• SM er ved at blive arrangeret. 3+4/11. VETU ønsker at flytte SM fra nov. til

feb.pga. aldersgrænserne.
Kommentar: Turneringer kan ikke uden videre flyttes, da de er koordineret med
andre kredse. Emnet tages op i sæsonudvalget.
SM-program skal indeholde sponsorreklamer. 

• Hvidovre Badminton Club besøges d.17/10.

BREDU:
• Alle de mange turneringsaktiviteter blev listet: Bredde cup, Familieturneringer,

Nytårsturnering og  Pensionist turnering
• Ring-turnering for mindre øvede hold bliver ikke til noget pga manglende tilmel-

dinger.
• Klubbesøg hos nogle navngivne klubber.
• Visitkort/navneskilte vises til næste bestyrelsesmøde.

DU:
• Brush-up møde med 15 deltagere er afholdt.
• Forbundsdommerkursus afholdes snart.
• Kredsdommerkursus under SM.
• Dommerkursus med 6 deltagere. Københavns repræsentanter melder fra.
• Dommernåle skal bestilles.

UDU:
• Børnetræner kursus med 46 kursister er afholdt.
• Trænerregistrering bliver opdateret. Der ønskes et system i sorteringen på net-

tet.
• Badmintonskoler afholdes hele tiden.
• NBD har lavet nogle anderledes badmintonskoler. Det tages der kontakt vedrø-

rende. 

IT:
• Udvalgene skal nu til at opdatere deres egen områder på hjemmeside. Det af-

holdte kursus var ikke helt tilfredsstillende, derfor Edith tilbyder at komme rundt
og hjælpe, hvis nogle har brug for vejledning i starten. 

• Programmet FrontPage installeres hos redaktøren i alle udvalg. De der ikke i
forvejen har programmet må kontakt Edith.

• www.Netskole.dk  tilbyder gratis fjernundervisning.
• Bestyrelsen drøftede om Aktivitetskalender og bestyrelsesreferater skal være

tilgængelig på hjemmesiden.
Det var der orskellige holdninger til.
Konklusion: Referatet lægges på nettet, hvor alle kan læse det. Referatet ud-
sendes til Bestyrelse og udvalg. Bjarne E. skriver til de øvrige abonnenter, om
at referatet kan hentes på nettet. 

Sæsonplan:
• Klubber, der ønsker at afholde turneringer bedes komme med alternative datoer

og rækker. 
• Der er kommet et godt oplæg fra DBF vedr. sæsonplanlægning. 
• Der skal lægges en deadline på nettet, så alle er klar over, at de der kommer

efter 20/10 bliver prioriteret nr.2.
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• I sæson 02/03 ligger 1. holdrunde 1.september.
Mette efterspørger klubbernes reaktion.  Tilbagemelding til Mette.

AU:
• Københavns kredsen vil gerne have et møde med AU vedr. fælles administrati-

ve tiltag/kontorer, fælles uddannelse, trænerhonorar mm. Klavs kontakter Palle
Birk. 

SSU:
• Holdturnering: Resultatformidlingen via Infosport går rigtigt godt. Den tidlige

start af turneringen har ikke voldt problemer. Klubskifteregel har voldt proble-
mer. 

• SM er ved at blive planlagt (A,B og C-række). 
• Hold i Sverige - stærk turnering – så vi kom ikke helt til tops.
• 3 spillere sendes til turnering i Island. 
• Møde med Flemming Viberg under Realkredit Danmark Open. 
• Spillertøj skal vaskes i hånden, og det kan Birgits ryg ikke klare. Prøv med uld-

program !!

Andet:
• TeleDanmark har ikke meldt tilbage om Poul-Erik Høyer pokalen.
• Nyhedsbrev fra DIF sendes rundt.

Pkt.  8: Eventuelt
• Skal der sælges andre annoncer i SM-program ? (Finn vil gerne gøre arbejdet).

Svar: Hvis han kan nå at sælge reklamer (til ledige sider), og at det ikke giver
en merudgift, er det acceptabelt.  Det foreslås at der findes et billigere trykkeri til
næste år. Omslag i sort/hvid købes i år.
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